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Nyhedsbrev september 2020 
 
Ny kasserer 
Nu er Margit startet op på jobbet som kasserer. Hun deltog i bestyrelsesmødet her i 
september. 
Vi fik hende introduceret til de opgaver der ligger i at være vores kasserer og hvordan 
vi arbejder i bestyrelsen. 
 
Eftersom Margit ikke er valgt på en generalforsamling, vil hun ikke være 
bestyrelsesmedlem. Hun deltager i bestyrelsesmøderne i sin rolle som kasserer. Indtil 
næste generalforsamling indtræder Henriette som er 1. suppleant derfor i bestyrelsen. 
 
Hvornår starter vi med at danse igen? 
Sammen med nyhedsbrevet er der vedhæftet et brev fra TSCCD, som tydeligt 
beskriver, at det med de nuværende restriktioner ikke er muligt at danse vores danse.  
 
Flere har spurgt, hvornår vi tror, at vi kan komme i gang igen. Det kan vi desværre ikke 
svare på. Jeres bud kan være lige så godt som vores. 
 
Lige nu hvor corona breder sig, er det endnu sværere at give et svar. Som i sidste 
nyhedsbrev må vi derfor sige, at vi løbende må følge udviklingen med corona og tage 
stilling hver gang, der kommer nye meldinger fra myndighederne. 
 
Hvad gør vi så for at holde lidt gang i foreningen? 
Vi har booket multisalen på Dybbølskolen, så vi kan afholde et julearrangement 
desværre uden dans men måske med lidt musik. 
 
Det er den 8. december kl. 18.  
 
Vi tager som vi plejer vores madkurv med og 
spiser sammen. Foreningen vil efter 
spisningen være vært med en kop gløgg og en 
æbleskive. Vi håber på den måde, at vi kan få 
en hyggelig aften sammen, inden første del af 
denne sæson slutter.  
 
Vi kan samme aften tage en snak, om vi skal gøre noget lignende efter nytår, hvis vi 
ikke kan komme i gang med at danse. 
 
Venlig hilsen bestyrelsen 


